
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1033
Ministeren bedes oplyse, hvorfor politiet ikke i større omfang gør brug af
Hjemmeværnet i forbindelse med observationer mod særlige områder, hvor
hændelser kan finde sted, som eksempelvis i forbindelse med brandene i Al-
bertslund jf. den samarbejdsaftale, der er indgået mellem politiet og Hjemme-
værnet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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